
 



Vraag/verzoek Antwoord 

Nijstad-Oost zou toch eerst 

opgeleverd worden? En 

daarna pas Erflanden? 

Dat klopt, in de plannen staat Nijstad-Oost eerst om op 

waterstof over te gaan en daarna pas Erflanden. Vooral 

omdat we met Nijstad-Oost willen laten zien dat het kan en 

dat waterstof een comfortabele woning oplevert. We merken 

dat het kunnen zien van de waterstofinstallatie in een echte 

woning belangrijk is voor bewoners. 

Nijstad-Oost is vertraagd. De bedoeling was dat begin 2022 

de eerste huizen klaar zouden zijn, maar door corona en door 

een tekort aan personeel is het vertraagd. Als alles meezit, 

verwachten we de eerste woningen klaar aan het eind van 

2022.  

 

Wat is nu een verstandige keuze bij het besluit van eind dit 

jaar voor de waterstofwijk?  

1. Starten met overzetten van de eerste 6 woningen in 

Erflanden in de zomer van 2023?  

2. Of een jaar uitstellen en pas starten in de zomer van 

2024? 

 

Bij het maken van de keuze is de behoefte van de bewoners 

van Erflanden belangrijk, we bereiden het besluit voor met de 

bewonersraad. De kans is groot dat er een besluit komt om 

de wijk gefaseerd over te zetten. Waarbij per fase 100% 

draagvlak moet zijn omdat we de bewoners niet gaan 

dwingen én omdat er niet twee soorten gassen door de 

leidingen kunnen. 

 

Een paar overwegingen. Het is mogelijk de start met de 

eerste 6 woningen van Erflanden uit te stellen naar 2024. Op 

dat moment zal een groot deel van Nijstad-Oost naar 

verwachting klaar zijn. Nadeel is dat Erflanden dan langer 

moet wachten op de overstap op duurzame energie. 

Alternatief is wel starten in 2023 met de omzetting van de 

eerste 6 woningen in Erflanden. Dan zijn er voor de volgende 

grote fase in Erflanden zowel praktijkvoorbeelden in de 

nieuwbouw van Nijstad als in de eigen wijk.  

We starten met een beperkt aantal woningen (6) omdat we 

de kennis en de ervaring gebruiken om de volgende grote 

fase nog beter te kunnen doen. 

Wij willen duidelijke complete 

en transparante informatie, 

ook benoemen van de 

nadelen. 

Dat begrijpen we, dat wil de gemeente ook. We willen dat 

iedere bewoner individueel een keuze kan maken op basis 

van alle beschikbare informatie. Niet op alle vragen is op dit 

moment (in detail) een antwoord te geven. We zullen dan 

aangeven wanneer u antwoord kunt verwachten. 

 

De gemeente wil een bijdrage leveren aan het verduurzamen 

van woningen. Uiteindelijk zullen alle woningen in Nederland 

van het aardgas af moeten om de klimaatdoelen te bereiken.  

 

Waterstof in woningen is nieuw en Erflanden is een van de 

eerste buurten in Nederland die overgaat. We begrijpen dat 

dat een onzeker gevoel geeft bij bewoners en ervaren wordt 

als nadeel. Het voordeel is dat de overstap naar waterstof nu 

betaald wordt uit de subsidie en dus gratis is voor de 

bewoners van Erflanden. Een ander voordeel is dat de 

overstap op waterstof niks vastlegt voor de toekomst, u kunt 



alle kanten nog op. U kunt altijd de waterstofketel nog 

combineren met een warmtepomp (hybride systeem) of uw 

woningen verder isoleren en helemaal all electric gaan met 

een warmtepomp. Een ander voordeel kan de 15 jaars 

prijsafspraak zijn, aantrekkelijker dan de huidige onzekerheid 

over de aardgasprijs. We gaan nu uit van een eenmalige 

koppeling met de aardgasprijs. Hoe die prijs er precies uit 

komt te zien wordt nu onderzocht, we verwachten dat de 

concept afspraak in april bekend is. Dan gaan we het 

bespreken met de bewoners. 

Maak ook duidelijk dat 

bewoners ervoor kunnen 

kiezen niet mee te doen. 

Iedere bewoner maakt zelf een vrijwillige keuze om wel of 

niet over te stappen op waterstof.  

Wat gebeurt er als het project 

mislukt? 

Als het waterstofproject om welke reden dan ook mislukt, is 

er een terugval scenario. We verwachten dit niet, maar als 

het gebeurt, worden alle woningen gratis weer teruggezet 

naar aardgas. Hiervoor is een reservering gemaakt in de 

subsidie. Het terugzetten naar aardgas wordt voor de 

bewoners betaald uit de subsidie.  

 

Het consortium van bedrijven dat zorgt voor de uitvoering 

(waaronder RENDO) heeft periodiek overleg met de ACM 

(Autoriteit Consument en Markt). Als toezichthouder heeft de 

ACM de taak toe te zien op consumentenbescherming. Eén 

van de nadrukkelijke voorwaarden die de ACM stelt is dat de 

bewoners niet ‘de dupe’ worden als het project onverhoopt 

stil wordt gelegd. Hiervoor zal het consortium het terugval 

scenario (inclusief alle beheersmaatregelen om veiligheid, 

betrouwbaarheid en betaalbaarheid te borgen) aan de ACM 

voorleggen ter beoordeling. 

Voorbeeld woning waar 

waterstof al een tijdje draait. 

In Rozenburg (Zuid-Holland) draait al sinds eind 2014 jaar 

een woningcomplex op een aantal waterstof CV-ketels. 

Daarnaast staat in Apeldoorn een voorbeeldhuis waar sinds 

2021 een ketel draait. In Lochem gaan volgens planning in 

september 2022 16 woningen over op waterstof.  

Maak persoonlijk advies 

mogelijk? B.v. via 

huisbezoek? 

Daar gaan we zeker op in zetten en hopelijk wordt dat met 

de komende versoepelingen van de coronamaatregelen 

eenvoudiger.  

Laat meer van je horen en 

maak je meer zichtbaar via 

verschillende kanalen, meer 

gespreksmomenten. 

Als de coronamaatregelen versoepelen, kunnen we meer 

fysiek organiseren. Dan kunnen we ook meer zichtbaar 

worden. Daarnaast wordt het Tiny House binnenkort 

geplaatst en kunnen we ook makkelijk mensen in de buurt 

ontvangen. 

Voorzie bewoners goede 

informatie over de 3 warmte 

alternatieven: Waterstof CV-

ketel, waterstof CV-ketel met 

een hybride warmtepomp en 

All. electric (warmtepomp). 

Kijk hierbij ook naar het 

H2/energiegebruik. Wat 

duurzame alternatief als H2 

niet doorgaat. 

De werktafel “verduurzamen van de woning” werkt dit uit. 

We maken eerst duidelijk wat de investerings- en 

verbruikskosten zijn en wat de noodzakelijke aanpassingen in 

huis zijn voor de drie varianten: Waterstof CV-ketel, 

waterstof CV-ketel met een hybride warmtepomp en volledig 

All Electric (warmtepomp). Dat doen we op basis van een of 

meer bestaande woningen in Erflanden. Daarbij kijken we 

naar een verschillende situaties: een bestaande woning met 

(laagtemperatuur) vloerverwarming of een woning met hoog 

temperatuur verwarming met radiatoren. Dit maken we ook 

duidelijk met een zogenaamde “open begroting”. Daarin staat 

het overzicht van alle werkzaamheden en geschatte 

investeringskosten e.d. voor de verschillende varianten. De 

open begroting geeft bewoners ook de mogelijkheid om zelf 



de geschatte kosten in beeld te brengen, eventueel met de 

hulp van een installateur.  

 

De werktafel “verduurzamen van de woning” doet onderzoek 

en presenteert deze informatie eind juni 2022 aan de wijk in 

een informatieboekje (online). 

Aandacht voor verduurzamen 

van de woning. 

De werktafel “verduurzamen van de woning” kijkt welke 

mogelijkheden u heeft om uw huis verder te verduurzamen 

(op basis van de bouwperiode van uw huis) en kijkt welke 

subsidieregeling beschikbaar is.  

 

De werktafel biedt een helder beeld van de mogelijkheden 

om uw huis (extra) te verduurzamen en zoveel mogelijk 

energie te besparen. Denk hier bijvoorbeeld aan extra isolatie 

van uw huis, maar ook de installatie van zonnepanelen of een 

zonneboiler. Het kan ook op kleine schaal, zoals ledlampen of 

een waterbesparende douchekop.  

 

De werktafel “verduurzamen van de woning” doet onderzoek 

en presenteert deze informatie eind juni 2022 aan de wijk in 

een informatieboekje (online). 

Wat gebeurt er met mijn 

bestaande Cv-ketel? 

Het idee is om een marktplaats op te zetten voor de buurt 

zodat nog bruikbare cv-ketels en andere apparatuur bij 

andere buurtbewoners kunnen worden geplaatst als die 

bijvoorbeeld een andere ketel nodig hebben in afwachting 

van de omzetting naar waterstof. Ook dit idee wordt samen 

met de bewoners uitgewerkt de apparatuur is immers 

eigendom van de bewoners. Ander optie is dat u zelf de ketel 

verkoopt. 

Hoe gaat de financiering van 

de vervanging van aardgas 

apparatuur? 

De vervanging van aardgasapparatuur (kooktoestel, 

(sier)gashaard etc.) wordt betaald uit de subsidie en is dus 

gratis voor de bewoners van Erflanden. Hoe die vervanging 

precies gaat bespreken we in de werktafel “voorbereiding 

uitvoering”. Het voorstel is om voor een aardgaskooktoestel 

een vergelijkbaar toestel te zoeken met een 

inductiekookplaat. En voor de (sier)gashaard gaan we op 

zoek naar een elektrisch of mogelijk een waterstof 

alternatief. De apparatuur wordt dan via het project 

aangeschaft en geplaatst. Het zoeken naar een alternatief 

doen we in overleg met de bewoner en de aanschaf via het 

project gebeurt pas na toestemming van de bewoner. 

Eerlijkheid over extra kosten 

voor en nadelige effecten voor 

bewoners. 

We willen voor iedereen volledig inzicht in de kosten.  

Per woning wordt een plan gemaakt waarin alles duidelijk 

komt te staan. De ombouw naar waterstof is gratis voor 

bewoners van de Waterstofwijk. De kosten worden betaald 

uit de subsidie. Deze ombouw houdt in: 

 

• Een nieuwe cv-ketel, gasmeter en zo nodig leidingen 

• Vervanging van een aardgaskooktoestel door een 

vergelijkbaar kooktoestel met een inductiekookplaat 

• Een pannenset voor inductiekoken 

• Aanpassing van de meterkast voor inductiekoken 

• Vervanging van een eventuele (sier)haard op aardgas 

door een vergelijkbaar apparaat. 

De nadelige effecten voor bewoners? Meedoen als voorloper, 

gedoe ombouw.   



Omzetting naar H2 moet 

kostenneutraal zijn voor de 

bewoners. 

Dat is het ook het uitgangspunt, zie hierboven. 

Garantie van waterstofprijs 

voor 15 jaar? Wie staat 

garant? 

We gaan afspraken vastleggen over: 

• de invulling aan de betaalbaarheid voor een periode van 15 

jaar. 

• het “Niet Meer Dan Anders principe” het uitgangspunt dat 

voor het toepassen van waterstof, een tarief wordt gevraagd 

zodat het gemiddeld niet meer kost dan een vergelijkbare 

situatie met een aardgasgestookte HR-ketel. 

Na die 15 jaar gaat de marktprijs voor waterstof gelden.  

Verwerken van garanties in 

harde afspraken/contracten. 

De afspraken met de bewoners worden vastgelegd in 

contracten. De Autoriteit Consument & Markt (ACM) kijkt 

mee. Dit wordt allemaal vastgelegd:  

  

1. Prijsafspraak 15 jaar 

Afspraken: 

• Over we invulling aan de betaalbaarheid voor een 

periode van 15 jaar. 

• Over het “Niet Meer Dan Anders principe” het 

uitgangspunt dat voor het toepassen van waterstof, 

een tarief wordt gevraagd zodat het gemiddeld niet 

meer kost dan een vergelijkbare situatie met een 

aardgasgestookte HR-ketel. 

 

2. Leveringszekerheid 

• Over voldoende waterstof bij piekverbruik is in de 

koude periodes in de winter in combinatie met het 

piekverbruik in de dag (dat is vooral in de ochtend als 

veel mensen tegelijkertijd gaan douchen). 

• Over goed ontwerp en betrouwbare van de waterstof 

keten: 

o Van de Cv-ketel  

o Binneninstallatie (beveiliging en leidingen) 

o Gasmeter 

o Het waterstof distributienet van de RENDO 

o Waterstof ontvangstation  

o Losvoorziening Watersof 

o De waterstofopslag 

o Tot de Tube-trailer (waterstoftankwagen) 

• Tussen de energieleverancier en de 

waterstofleverancier. Afspraken over de 

leveringszekerheid (bepalen hoeveel waterstof nodig 

is op basis van seizoen en weerbericht. En controle op 

de beschikbare hoeveelheid waterstof in de opslag 

enz. 

 

3. Supplier of last resort 

Dit is een wat technische term, het gaat hier om afspraken 

over een situatie waarbij de Energieleverancier of de 

waterstofleverancier geen waterstof kan leveren. Welke partij 

zorgt voor de back up als dit gebeurt en welke partij moet 

hiervoor betalen? 

 

4. Alternatieve warmtevoorziening 

Afspraken over: 



• Wat het alternatief (verwarmen en tapwater) is bij het 

tijdelijk wegvallen van de waterstoflevering. 

 

5. Terugval protocol 

Afspraken: 

• Over wat er gebeurt op het moment dat er om financiële, 

veiligheids- of juridische redenen de waterstof niet meer 

geleverd kan worden. 

• Welk energiealternatief wordt geboden (bijvoorbeeld 

groen gas). 

• Wie de ombouw naar het energiealternatief gaat betalen. 

 

6. Levering van waterstof aan particulieren 

Afspraken over: 

• Algemene voorwaarden voor de levering van waterstof 

aan particulieren door de energieleverancier. 

 

Wegens het ontbreken van specifieke wet- en regelgeving op 

dit gebied voor waterstof zal als leidraad voor de algemene 

voorwaarden de bestaande wet- en regelgeving op het 

gebied van gas, elektra en warmte gebruikt worden. De 

energieleverancier heeft als uitgangspunt dat deze algemene 

voorwaarden dienstbaar moeten zijn aan klant en 

leverancier. De algemene voorwaarden dienen duidelijkheid 

te bieden, en de afspraken tussen klant en leverancier 

inzichtelijk te maken.  

Garantie dat de gemeente 

bewoners nooit gaat dwingen 

mee te doen. 

Ieder individueel huishouden maakt vrijwillig een eigen 

keuze: wel meedoen of niet meedoen. 

 

Ook de keuze om niet mee te doen heeft consequenties, 

voor- en nadelen. Ooit moeten alle huizen in Nederland van 

het gas af. Na afloop van dit project zijn de 

investeringskosten voor de ombouw naar gasloos voor de 

bewoners zelf. 

Wat gebeurt er na 15 jaar? Als het goed functioneert, dan blijft dit deel van Erflanden op 

waterstof draaien en gaat na 15 jaar de marktprijs gelden 

voor waterstof. Uiteraard kunnen we die marktprijs niet 

voorspellen. De verwachting is wel dat de prijs van aardgas 

flink zal stijgen en de waterstofprijs zal dalen. De afspraak 

voor de waterstofprijs voor 15 jaar is onderdeel van een 

bredere afspraak waar de Autoriteit Consument & Markt 

(ACM) in mee kijkt. De ACM is een onafhankelijke 

toezichthouder die zich sterk maakt voor goed werkende 

markten voor mensen en bedrijven. 

De ACM vraagt ons bij toepassing van waterstof te zorgen 

voor een betrouwbaar en betaalbaar en veilig 

energiesysteem. 

Is er wel voldoende subsidie? De omzetting naar waterstof wordt betaald uit de subsidie. 

De werktafel “financiën” – waarin ook wijkbewoners zitten – 

houdt de vinger aan de pols bij de besteding van het 

subsidiebedrag. De overgang naar waterstof wordt volledig 

betaald uit de subsidie van het rijk. 

Het plan is om de overgang naar waterstof in fases op te 

knippen. Per fase kan een aantal huizen overgaan op 

waterstof. Voordat de volgende fase start, kijken we eerst of 

er nog genoeg geld is voor de volgende serie woningen. Als 

dat niet zo is, starten we die fase niet. Zo is vooraf duidelijk 



dat de overgang betaald kan worden en de kosten over 15 

jaar niet oplopen voor de bewoners. Het kan wel betekenen 

dat er minder huizen dan gepland over kunnen gaan op 

waterstof. 

Zorg dat bij verkoop de 

volgende bewoner dezelfde 

rechten en plichten heeft. 

Jazeker, daar gaan we voor zorgen. 

Hoe verloopt het proces van 

ombouw, in de straat, blok en 

de woning? 

De ombouw naar waterstof gebeurt per afgebakend 

woningblok. Hoe die fasering precies gaat en hoe groot de 

fasen precies zijn weten we nu nog niet. Er komt meer 

duidelijkheid over de fasering in de loop van dit jaar. 

Hoe lang duurt de ombouw 

van de woning en moet ik het 

huis uit? 

Het overzetten van woningen op waterstof bestaat op 

hoofdlijnen uit drie stappen: 

1) Woningen gaan van aardgas koken over op elektrisch 

koken. Ook wordt in overleg met de bewoner bekeken of er 

ander aardgasapparatuur van gas naar elektrisch kan (bijv. 

een sierhaard of een droger op gas). Deze stap kunnen we al 

zetten ver voordat we gaan ombouwen naar waterstof; 

2) Daarna wordt voor een blok van woningen (aantal 

afhankelijk van structuur net) de gasleiding klaar gemaakt 

voor de overstap naar waterstof; 

3) Op 1 dag wordt dit hele blok van woningen overgezet 

op waterstof. In elke woning wordt de gasmeter vervangen, 

de binnenleidingen gecontroleerd en de CV-ketel vervangen. 

 

De voorbereiding is heel belangrijk.  

Onderdeel van de voorbereiding is een technische inspectie 

(schouw) per woning. Omdat we gefaseerd werken, kunnen 

we elke leerervaring weer gebruiken bij de volgende 

overzetting. Daarnaast is er al ervaring opgedaan in Uithoorn 

(sloopwoningen die als proef tijdelijk zijn omgebouwd naar 

waterstof; Stedin) en ook de ombouw in Lochem en 

Wagenborgen kunnen we t.z.t. als ervaring meenemen naar 

Erflanden. Centraal staat dat de overlast voor de bewoners 

tot een minimum beperkt blijft.   

Wat moet er in de woning 

gebeuren, nieuwe leidingen? 

Breekwerk? 

Per woning komt er een schouw. Op basis van de schouw 

wordt bepaald welke werkzaamheden in de woning gedaan 

moeten worden en hoe. Uiteraard gebeurt dit in overleg met 

de bewoner. De uitvoering van de werkzaamheden gebeurt 

na toestemming van de bewoner.  

Bij de ombouw staat de veiligheid voorop. Voor de veiligheid 

is het van belang dat de bestaande leidingen die opnieuw 

gebruikt worden lekdicht zijn. Dat testen we met een 

drukproef. Pakt de drukproef goed uit dan kunnen de 

bestaande leidingen opnieuw worden gebruikt. Laat de 

drukproef een lek zien, dan kan het zijn dat er (delen) van de 

leiding vervangen moeten worden en kan het zijn dat er 

breekwerk nodig is. In samenwerking met de andere 

demonstratieprojecten (Lochem, Wagenborgen, Stad aan het 

Haringvliet) werken we aan een protocol voor veilige ombouw 

met afspraken over uitvoeringsrichtlijnen. Dit wordt 

besproken met de toezichthouders (ACM en SODM). Dit 

protocol en de richtlijnen moeten ook voldoen aan het 

‘tijdelijke beleidskader veiligheid van waterstof in de 

gebouwde omgeving’ wat door verschillende ministeries in 

ontwikkeling is en voor de zomer van 2022 gereed. 



Garantie voor oplossen 

onvoorziene zaken, 

kinderziektes en kosten door 

de gemeente? 

Ja, we leggen afspraken vast over het oplossen van 

eventuele kinderziektes. 

Waar komt de waterstof 

vandaan en waar komt de 

opslag? 

Waar precies de waterstof vandaan komt is nog niet duidelijk. 

Dat weten we begin mei 2022. We zoeken naar een partij die 

groene waterstof kan leveren uit het Noorden van Nederland. 

De waterstof opslag komt tussen de Nam-locatie Ten Arlo en 

de snelweg A28. Dit doen we in tubetrailers, dit zijn speciale 

tankwagens voor waterstof. 

Is er voldoende waterstof 

beschikbaar? 

Ja, we garanderen dat er voldoende waterstof beschikbaar is 

voor de waterstofwijk in Hoogeveen. In de afspraken met de 

bewoners wordt vastgelegd dat er voldoende waterstof bij 

piekverbruik is in de koude periodes in de winter in 

combinatie met het piekverbruik in de dag (dat is vooral in de 

ochtend als veel mensen tegelijkertijd gaan douchen). 

Hoe warm kan je het krijgen 

in de woning en kan je 

bijverwarmen net als nu met 

een gashaard? 

Er is geen verschil met de huidige aardgas CV-ketel, uw huis 

wordt er net zo warm van. Bijverwarmen kan met een 

elektrische haard of wellicht met een waterstofhaard die nu 

nog in ontwikkeling is 

Levert uitwerken van de 

plannen in werktafels met niet 

professionals/ bewoners wel 

voldoende kwaliteit op? 

Jazeker, we werken in de werktafel samen met bewoners en 

professionals, dat levert juist veel op. Het is een coproductie, 

de kennis en het perspectief van de bewoners is nodig voor 

de professionals om de plannen uit te kunnen werken.  

Bewonersraad moet meer 

naar buiten treden en laten 

zien zowel de belangen van 

voor een tegenstanders mee 

te nemen. 

De bewonersraad is actief bij de verschillende werktafels. 

Daarnaast gaan er steeds meer bijeenkomsten georganiseerd 

worden waarin de bewonersraad zich kan laten zien. De 

projectleider Sjoerd IJdema is voor de bewoners het 

aanspreekpunt en hij kan de bewonersraad 

vertegenwoordigen waar zij dat zelf niet kunnen. 

Delen van de resultaten van 

de draagvlakpeiling en reactie 

vanuit bewonersraad. 

De resultaten worden door de gemeente gedeeld als 

opdrachtgever en de bewonersraad is nauw betrokken bij 

deze draagvlakpeiling. De resultaten zijn via de appgroep, 

per mail en in de nieuwsbrief gedeeld. De bewonersraad ziet 

deze peiling als een goed uitgangspunt naar de volgende 

peiling. Met de uitkomsten kan de bewonersraad gericht aan 

de slag met de vragen die zijn gesteld. 

Welke rol/betekenis heeft de 

bewonersraad voor de buurt? 

De bewonersraad denkt mee aan de verschillende werktafels. 

Is kritisch en stelt de vragen vanuit de buurt. De 

bewonersraad is een kritische meedenker en heeft via de 

projectleider altijd een stem in de ontwikkeling van het 

project. 

Is mijn woning te verzekeren 

met een waterstof CV-ketel? 

Er zijn gesprekken geweest met de bond van verzekeraars 

door andere waterstof projecten. We verwachten dat 

verzekeren geen probleem is. Zodra we een voorbeeldwoning 

hebben inclusief een installatieontwerp voor Nijstad-Oost 

gaan we ook zelf het gesprek aan met de verzekeraars om 

dit te bevestigen. Zodat dit ook meegenomen kan worden in 

het besluit voor Erflanden.  

Is onderzocht wat het effect is 

van de overstap naar H2 op 

de verkoopwaarde van een 

woning? 

Nee, dat is niet onderzocht. De ACM (Autoriteit Consument & 

Markt) kijkt met ons mee om er zeker van te zijn dat we een 

betrouwbaar, betaalbaar en veilig waterstofsysteem 

aanbieden. Daarbij is waterstof een duurzame 

energievoorziening die bijdraagt aan de waardevastheid van 

uw woning. Wij verwachten geen waardedaling als gevolg 

van het toepassen van waterstof.  

 



Suggestie Antwoord 

Informatiepakket over waterstof 

aan nieuwe bewoners bij verkoop 

woning? 

Goed idee, we gaan kijken hoe we hiervoor kunnen 

zorgen. 

Filmpjes met alle concrete 

informatie 

Bedankt voor de suggestie, we komen erop terug.  

Geef ook kritische 

bewoners/tegenstanders een 

podium. 

Bedankt voor de suggestie, we komen erop terug. 

Bevraag iedere eigenaar op voor 

en tegen. 

Bedankt voor de suggestie, we komen erop terug. 

 

 

 


